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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 27 februari 2024
Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

18 2024_B&W_00148 Beantwoording raadsvragen Veur Elkaar over snoei 
houtwal Hooidijk Paasloo

Samenstelling:

Aanwezig:
J.H. Bats, burgemeester en voorzitter; Melvin Smit, wethouder; T. Jongman, wethouder; B. Harmsma, 
wethouder; M. Scheringa, wethouder; M.W. de Graaf, gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op 30 januari 2024 heeft de fractie Veur Elkaar vragen gesteld over de snoei van de houtwal aan de 
Hooidijk te Paasloo. Naar aanleiding van de beantwoording van deze vragen is er op 14 februari 2024 
een vervolgvraag gesteld. 

Vervolg
Bent u bereid om duidelijk te omschrijven hoe en wanneer er beheer plaatsvindt aan de houtwallen en 
inwoners, maar ook de raad te informeren hoe u het in het vervolg gaat aanpakken? Met dien 
verstande dat de biodiversiteit, flora en fauna niet zal worden aangetast in de toekomst door fout 
beheer.

Voor 2024 staat het opstellen van het beheerplan landschappelijke elementen op de planning. Een 
houtwal is een landschappelijk element en zal daarmee onderdeel zijn van het beheerplan. We zullen 
uiterlijk in het vierde kwartaal het beheerplan landschappelijke elementen met u delen.

Besluit

Het college stelt beantwoording raadsvragen van de fractie Veur Elkaar over snoei houtwal Hooidijk 
Paasloo vast.

Bijlagen
1. 20240214 - Schriftelijke vragen VE - Houtwallen maaien vervolgvragen.pdf



 

Steenwijk, 30-01-2024 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement van orde 

Inzake:  Vervolg vragen inzake kappen houtwal 

 

Geacht college 

Vandaag ontvingen wij de beantwoording op onze vragen over het kaal maaien van de houtwal in 

Paasloo. 

De beantwoording baart ons zorgen want daar waar een inwoner heeft geconstateerd dat de hele 

boel kaal gemaaid werd, spreekt u over snoeiwerk. 

En pas nadat onze schriftelijke vragen het gemeentehuis hadden bereikt, werd er niet meer kaal 

gemaaid, maar gesnoeid. 

Voor houtwallen kan ook gekozen worden voor ‘nietbeheer’. Elke vorm van beheer zorgt namelijk 

voor onrust terwijl de houtwallen een keur aan biodiversiteit huisvest. Indien men niet kiest voor 

‘nietbeheer’ dan zou, conform de kennisbank, onderhoud eens per 10 jaar voldoende zijn, mits niet 

kaal gemaaid wordt. 

Daar komt bij dat het hier in 2014 ook al fout ging en u nu weer toezegt dat het voor verbetering 

vatbaar is. Helaas is het feitelijk te laat; de houtwallen zijn gemaaid en er zijn kale plekken te vinden. 

Een aanslag op flora en fauna. 

Wij willen daarom de volgende vragen stellen: 

Bent u bereid om duidelijk te omschrijven hoe en wanneer er beheer plaatsvindt aan de houtwallen 

en inwoners maar ook de raad te informeren hoe u het in het vervolg gaat aanpakken? 

Met dien verstande dat de biodiversiteit, flora en fauna niet zal worden aangetast in de toekomst 

door fout beheer. 

Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 
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